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Hva vet fastlegene om behandlingsavklaring?



Hvorfor er det 
sånn?

• Er det så sjeldent behov for 
behandlingsavklaringer?

• Klarer dere dere uten oss?

• Får dere ikke tak i fastlegen?



Hvor ble det av 
fastlegen?



• Skjermbilde 2023-10-24 kl. 18.38.41

Pasientkonsultasjoner

Fagmøter/kurs

Ledige pasienttimer



Hvorfor er dette 
vanskelig for 
fastlegene?

• Tid?

• Kunnskap?

• Erfaring?

• Kompleksitet?

Bilde: NRK TV



Trenger vi 
fastlegen?



Alle trenger fastlegen....
....hva trenger fastlegen?

FOTO: Anne-Lene Molland



Løsningen?
• Kan det bli en naturlig del av 

pasientløpet?

• Hvem skal ta initiativet?

• Rett informasjon til rett tid

• Rette kommunikasjonsformer

• Våge å komme med forslag og løsninger

• Ikke bare less opplysninger over til oss

• Vi må være ute i god tid

• Vi må løse dette sammen og spille 
hverandre gode

• Hjelp oss å ta de gode beslutningene
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